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Питање постављено Министарству безбједности БиХ и Федералном министарству 

унутрашњих послова – „Да ли су ова министарства упозната са спорним извјештајем 

Министарства унутрашњих послова РС-а у вези са наводним дјеловањем вехабија у 14 

општина РС-а који је јавности представљен 4. децембра ове године? У Извјештају се 

наводи да се те активности спроводе на граници надлежности ентитетских МУП-ова па 

ме занима какав је став Министарства унутрашњих послова Федерације БиХ о 

наводима из овог извјештаја и да ли Федерални МУП има слична сазнања?” 
 


